

Pro-Strike

All-Purpose Cream Cleaner

Description:

Pro-Strike All-Purpose Cream Cleaner is a powerful and efficient non-abrasive cleaner. It can easily remove different heavy soils and stain on water-resistant hard surface.

產品說明：

Pro-Strike 全能清潔漿是強力及高效的非磨蝕性的清潔劑，它可以輕易地除去防水表面上的頑固污漬。

Benefit: 優點：

Strong Cleaning Ability

潔力特強

The special formulation which makes Pro-Strike possesses a perfect viscosity. This feature further strengthens its cleaning performance.

Pro-Strike 的特別配方令其擁有理想的粘性，這特性進一步增強了它的清潔表現。

Easy and Convenient to use

使用簡單方便

Dilution is not required, can apply the ready-to-use Pro-Strike Cream Cleaner directly on different water-resistant hard surfaces.

不用稀釋，可將Pro-Strike 清潔漿直接使用在不同的防水表面。



Packing: 1 Litre X 12 bottles

Size: 39.5cm X 31.0cm X 24.0cm

Variety of uses

多種用途

It can remove grease, rust, soap scum, hard water deposits & stains on the porcelain, ceramic, stainless steel.

可以去除在瓷器製品、陶器製品和不銹鋼表面上的油漬、鏽漬、肥皂垢和水垢。

Pro-Strike

All-Purpose Cream Cleaner

Use instruction

- Ready to use

Application: (Direction of use)

Shake well. Clean the surface gently with damp towel. Rinse the surface thoroughly with water. Dry the surface by rubbing it with cloth.

應用：（使用方法）

搖勻，用濕毛巾清潔表面，再用清水徹底沖洗表面，以布拭擦，弄乾表面。

Specifications	
Active Ingredients:	
Quartz	20% - 40%
Surfactant	5% - 10%
Color:	Off-white to yellow
Fragrance:	Specific odor
PH:	1-6
Flash Point	N/A
Density at 20 degree Celsius:	1.0-1.5
Solubility in Water:	Non
Cleaning Performance:	Excellent
Chemical Stability:	N/A
Safe Handling:	
Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product	
Storage Information	
Store this product in the original container at room temperature	